

Title (en)  
House-building toy.

Title (de)  
Spiel-Bausatz für Gebäude.

Title (fr)  
Jeu de construction de maisons.

Publication  
**EP 0030581 A1 19810624 (FR)**

Application  
**EP 79400972 A 19791205**

Priority  
EP 79400972 A 19791205

Abstract (en)

Construction-toy comprising a floor (1), rectangular wall and partition modules, the surface (2) of the floor (1) and an area of the modules comprising the same assembly structure formed of mortices (3) or of tenons, aligned in two directions parallel to the edges (4, 5) of the floor (1), and adaptation elements comprising on two of their opposite faces an assembly structure which complements that of the floor (1) and of the modules, formed of tenons or of mortices. <IMAGE>

Abstract (fr)

Construction-jouet comportant un plancher (1), des modules rectangulaires de mur et de cloison, la surface (2) du plancher (1) et un champ des modules comportant une même structure d'assemblage formée de mortaises (3) ou de tenons, alignées dans deux directions parallèles aux bords (4, 5) du plancher (1), et des éléments d'adaptation comportant sur deux de leurs faces opposées une structure d'assemblage complémentaire de celle du plancher (1) et des modules, formée de tenons, ou de mortaises.

IPC 1-7  
**A63H 33/04; A63H 33/10; G09B 25/04**

IPC 8 full level  
**A63H 33/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A63H 33/044** (2013.01)

Citation (search report)

- FR 524064 A 19210830 - FRANZ GIRLOT [BE]
- DE 519128 C 19310224 - NINA A BRODSKY
- US 1725911 A 19290827
- FR 1581320 A 19690912
- US 2607972 A 19520826 - RUST EDGAR H
- DE 2546344 A1 19770421 - RURO HOLDING AG

Cited by  
US5435769A; AU675290B2; WO9417887A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0030581 A1 19810624**

DOCDB simple family (application)  
**EP 79400972 A 19791205**